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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki a felelős a nagykőrösi állami iskolaépületben az 
áldatlan állapotok kialakulásáért, a tankerület vagy az önkormányzat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Nagykőrösi II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola egyik épületszárnyában a közelmúltban kisebb
felújítást  szerettek  volna elvégezni.  Bár  az  intézmény épület-állapotának súlyossága sosem volt
kétséges,  de a  munkák megkezdése  során derült  csak  fény arra,  hogy mennyire  kétségbeejtő  a
helyzet.  Előbb  a  mennyezet  omlott  le,  majd  a  padlás  átvizsgálása  során  a  közel  kétszáz  éves,
elkorhadt  gerendák  szakadtak  le  a  tetőszerkezetről.  Ezt  követően  a  tankerület  által  kirendelt
szakértő  életveszélyesnek  minősítette,  és  lezáratta  az  épületszárnyat.  A  diákok  jelenleg
szükségtantermekben, illetve az átalakított tanári szobában tanulnak.

A néhány napja megtartott szülői értekezleten megjelent Fodor Gábor, az államot képviselő Ceglédi
Tankerületi  Központ  igazgatója,  valamint  Czira  Szabolcs,  Nagykőrös  szintén  kormánypárti
polgármestere is.  A tankerület igazgatója szerint a helyzet az önkormányzat miatt alakult így, mivel
felújítási,  állagmegőrzési  munkálatokat hosszú ideje nem végzett  az ingatlanon, amikor  még az
önkormányzat működtette az intézményt. A polgármester szerint viszont a történtek egyértelműen a
tankerület  felelősségét  mutatják,  mert  az  elmúlt  években  hagyták  lepusztulni  az  épületet.  Az
elhangzottak szerint egyébként október végén négy konténer osztálytermet és vizesblokkot fognak
elhelyezni az iskola udvarán.  A tanítás előreláthatóan 180 napig,  azaz fél  évig ebben formában
folytatódik majd.

Ezzel párhuzamosan a Nagykőrösi Református Egyházközség arról tájékoztatta az önkormányzatot,
hogy  a  fenntartásában  álló  Arany  János  Református  Általános  Iskola  főépületéhez  új  szárnyat



 
kívánnak építeni. Az új beruházás természetesen mindig örömteli, a szülők azonban nem értik, hogy
az állami fenntartású iskola források hiányában miért pusztul folyamatosan, miközben az egyháznak
arra is van pénze, hogy bővítse az intézményét.

A fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter urat:

1.  Mikor  tanulhatnak  emberhez  méltó  körülmények  között  a  Nagykőrösi  II.  Rákóczi  Ferenc
Általános Iskola tanulói?

2. Mi az oka annak, hogy ilyen szembetűnő különbség alakulhatott ki a Nagykőrösi II. Rákóczi
Ferenc Általános Iskola és az Arany János Református Általános Iskola helyzete között?

3. Ki a felelős az áldatlan állapotok kialakulásáért; a tankerület vagy az önkormányzat?

4. Ki finanszírozza az elkerülhetetlen, jelenleg is zajló felújítás költségeit?

2  


